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a 44 Chtěl jsem být indián
Je to nejen originální výtvarník 
a spisovatel, ale také neobyčejný člověk. 
Málokdb do svých knížek vtiskl tak 
sugestivně všechno, co jsme jako děti 
milovali. Touhu po dobrodružství, po 
přátelství, po tajemných dálkách, po tom, 
stát se statečným indiánem. Malíř Pavel 
Čech dodnes na indiánské tábory i jezdí.

► 38 Dokud je naděje...
Asi není orgán, který by nemohla napadnout 

rakovina. Kosti ani páteř bohužel nejsou 
výjimkou. Před čtyřiceti lety pacienti s nádorem 

páteře zpravidla ochrnuli a zemřeli, dnes 
jich však řadu dokážou doktoři vyléčit. Ke 

kapacitám v tomto oboru patří i MUDr. Jan 
Cienciala, Ph.D., z Fakultní nemocnice Brno.

XX я
!2 Z válečné zóny 
do české vězníceЙ i 00 се5ке veznice

ÉfeílÉ l m É W Dokumentární fotografka 
\ш ШI : :ш Ш Alžběta Jungrová má za sebou 

‘ reportáže z válečného pásma 
Gazy, z afghánsko-pákistánské 

Щ.Ш hranice, kde fotila překupníky 
«NRÉ drog, nebo z dětských
^ domovů v Kambodži. Jejím

\ posledním velkým projektem je
/< fotografický dokument z ženské 

s 1- věznice.

* 52 Porážela 
jsem kluky z F1
Automobilová závodnice 
Gabriela Jílková přezdívaná 
QuickGabi (Rychlá Gabi) začala 
s motosportem v pěti letech. 
Postupně se stala čtyřnásobnou 
mistryní republiky v motokárách 
a vítězství slavila i na závodních 
okruzích s formulemi Gloria 
a Renault 2.0.


